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Protokół z XLII  Sesji Rady Gminy Celestynów 

odbytej w dniu 20 sierpnia  2014 roku 

 

W sesji udział wzięli: 

Radni Rady Gminy Celestynów                           -                        wg załączonej listy 

Wójt Gminy Celestynów                                      -                                 Stefan Traczyk 

Sekretarz Gminy Celestynów                               -                                 Dariusz Kołodziejczyk 

Sołtysi                                   -                                wg załączonej listy obecności 

Inne osoby zaproszone. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala dokonał otwarcia sesji, powitał radnych, sołtysów oraz 

zaproszonych gości. Stwierdził, iż na sali znajduje się 11  Radnych, co stanowi  quorum niezbędne  do 

podejmowania  przez Radę Gminy prawomocnych uchwał. Następnie odczytał proponowany porządek 

obrad Sesji:  

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Sprawy różne. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów  na 2014 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2014-2022; 

  c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w 2014 roku; 

  d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy   

      Celestynów na czas określony (nr dz. ew. 707/2); 

  e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy   

      Celestynów na czas określony (nr dz. ew. 11/11); 

  f) zbycia nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (nr dz. ew. 1136/2); 

  g) zbycia nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (nr dz. ew. 1645); 

  h) podjęcia czynności dotyczących pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z   

      użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Celestynów; 

  i) zmieniająca uchwałę Nr 373/14 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 marca 2014 roku w sprawie     

    ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na   

      terenie Gminy Celestynów w 2014 roku”; 

   j)  zniesienia formy ochrony przyrody-pomnika przyrody; 

   k) powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących; 

   m) rozpatrzenia skargi Pana Henryka Zawadki na Wójta Gminy Celestynów; 

   n)  rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Niziołek na Kierownika Gminnej Jednostki Organizacyjnej   

        GOPS. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

5. Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta. 

6 .Wnioski lub oświadczenia Radnych. 

7. Sprawy różne. 

8. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 26 czerwca 2014 roku i 9 lipca 2014 roku. 

9. Zamknięcie obrad. 
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Pan Bartłomiej Bandych wnioskował o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w sprawie zbycia 

nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (nr dz. ew. 1136/2) i przełożenie jej 

rozpatrzenia na następną Sesję.  

 

Wniosek został przyjęty. (11 głosów za). 

 

Proponowany porządek obrad Sesji Rady Gminy Celestynów po zmianach:  

1. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum Rady oraz przyjęcie porządku obrad Sesji. 

2. Sprawy różne. 

3. Podjęcie uchwał w sprawach: 

  a) zmiany budżetu Gminy Celestynów  na 2014 rok; 

  b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na lata 2014-2022; 

  c) zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę Celestynów w 2014 roku; 

  d) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy   

      Celestynów na czas określony (nr dz. ew. 707/2); 

  e) wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu stanowiącego własność Gminy   

      Celestynów na czas określony (nr dz. ew. 11/11); 

  f) zbycia nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy Celestynów (nr dz. ew. 1645); 

  g) podjęcia czynności dotyczących pozbawienia kategorii drogi gminnej poprzez wyłączenie z   

      użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy Celestynów; 

  h) zmieniająca uchwałę Nr 373/14 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 marca 2014 roku w sprawie     

    ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na   

      terenie Gminy Celestynów w 2014 roku”; 

   i)  zniesienia formy ochrony przyrody-pomnika przyrody; 

   j) powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i ich przewodniczących; 

   k) rozpatrzenia skargi Pana Henryka Zawadki na Wójta Gminy Celestynów; 

   m)  rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Niziołek na Kierownika Gminnej Jednostki Organizacyjnej   

        GOPS. 

4. Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

5. Zapytania Radnych i udzielenie odpowiedzi na zapytania przez Wójta. 

6 .Wnioski lub oświadczenia Radnych. 

7. Przyjęcie protokołów z Sesji z dnia 26 czerwca 2014 roku i 9 lipca 2014 roku. 

8. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek obrad został przyjęty. (11 głosów za). 

 

Ad. pkt. 2 

Sprawy różne. 

 

Radna Malwina Klejn zapytała jakie zapadły decyzje ze strony Urzędu Gminy i kolei w sprawie 

przebudowy torów kolejowych na linii Warszawa-Dorohusk na odcinku w granicach Gminy 

Celestynów. 

 

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że Gmina Celestynów jako jednostka samorządu terytorialnego w 

tym względzie nie podejmuje żadnej decyzji administracyjnej ani rozstrzygnięć. Inwestorem są 
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Polskie Koleje Państwowe PLK a decyzję będzie wydawał wojewoda. Na dzień dzisiejszy jest decyzja 

na wysokości Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska, która został zaskarżona i trafiła ona do 

Generalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska. Natomiast zostały zorganizowane trzy spotkania na ten 

temat. Ponadto wszystkie pisma, które wpływają  od  osób prywatnych, stowarzyszeń i grup 

mieszkańców są przekazywane do PKP jako władnej jednostki. Jak również zostało wystosowane  

pismo do PKP, w tym duchu, że są różne opinie mieszkańców dotyczące budowy wiaduktu w 

Celestynowie.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zapytał, czy z Urzędu Gminy wyszło oficjalne pismo, 

mówiące o tym czy wiadukt w Celestynowie ma powstać czy nie ma powstać. 

 

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że Gmina Celestynów nie jest organem, który jakiekolwiek 

rozstrzygnięcie w tym względzie dokonuje. Były co najmniej dwa pisma, w których Urząd Gminy 

przekazywał dokumenty, stanowiska i poglądy społeczne jakie są na ten temat. Urząd gminy nie 

określił czy jest za budową wiaduktu czy przeciw, ponieważ nie jest władny. Każdy z obywateli może 

zająć swoje stanowisko w tej sprawie i być stroną w postępowaniu administracyjnym na poziomie 

Wojewody czy też Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i Generalnej Dyrekcji Ochrony 

Środowiska. 

 

Radny Leszek Gąsiorowski  zapytał, czy wiadomo którego dnia rozpocznie się budowa ronda w 

Starej Wsi. 

 

Pani Katarzyna Bojanowska – Niewczas powiedziała, że jeszcze oficjalne pismo do Urzędu Gminy 

nie wpłynęło. Na chwilę obecną wpłynęła tylko organizacja ruchu, ponieważ będzie zorganizowany 

objazd – propozycja Urzędu to ul. Fabryczna i ul. Krasińskiego. Przewidywany termin rozpoczęcia 

prac na rondzie to 1 września. Na pewno informacja o tym, którego dnia rozpocznie się budowa ronda 

ukaże się na stronie internetowej, tak, aby wszyscy mieszkańcy o tym wiedzieli. 

 

Radny Tadeusz Floriańczyk na ostatnim posiedzeniu Komisji zostały złożone następujące wnioski z 

prośbą o udzielenie odpowiedzi na dzisiejszej Sesji: 1. Na jaką kwotę Gmina może się zadłużyć w 

2014 roku, zakładając korzystne wykonanie budżetu. 2. Które inwestycje gminne są zagrożone w 

związku z brakiem dochodów własnych i na jaką kwotę. 3. Jakie inwestycje są przygotowane do 

pozyskiwania środków zewnętrznych z podaniem całkowitych kosztów poszczególnych inwestycji.  

 

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że referat inwestycji opracowuje założenia realizacji inwestycji i 

harmonogram realizacji inwestycji oraz ewentualnie źródła finansowania. Radni muszą sobie zdawać 

sprawę, że najważniejsze jest to co jest na koncie. Na koncie były wolne środki i był zaplanowany 
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kredyt na spłacanie zobowiązań  z lat ubiegłych. Teraz z wolnych środków spłacane są zadłużenia z lat 

ubiegłych. Jest to działanie doraźne, które nie powinno mieć miejsca, ponieważ to blokuje realizację 

budżetu. Również w budżecie są zaplanowane dochody ze sprzedaży nieruchomości. 

 

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że analiza zaciągnięcia kredytu została przygotowana o możliwości 

jego zaciągnięcia w przyszłym roku. Analiza została przygotowana na podstawie obowiązującego wpf. 

Przy założeniu, że dochody majątkowe zostaną zrealizowane w wysokości 2,5 mln zł w 2014 roku, 

możliwe jest zaciągnięcia kredytu w wysokości 5,5 mln zł w 2015 roku. 

 

Pani Marta Klimek powiedziała, że na dzień dzisiejszy nie ma jeszcze zatwierdzonych programów w 

nowej perspektywie. Urząd chciałby pozyska środki na kanalizację, budowę oczyszczalni i budowę 

przydomowych oczyszczalni. W miarę ogłoszenia naborów Urząd będzie się starała o dodatkowe 

dofinansowania. W tej chwili została podpisana kolejna umowa na dwa place zabaw w Regucie i 

Dąbrówce, które są wykonane i siłownia – zwrot około 30.000 zł. Ze starej perspektywy są złożone 

dwa albo trzy wnioski na zagospodarowanie Celestynowa.  

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zapytał co się dzieje w sprawie budowy przedszkola w 

Celestynowie. 

 

Pani Katarzyna Bojanowska-Niewczas powiedziała, że Urząd otrzymał już opracowaną koncepcję 

budowy przedszkola oraz główne założenia do projektu. Na ostatniej Komisji Finansów i Inwestycji 

zostało to radnym przedstawione. Został wysłany do uzgodnień projekt decyzji o warunkach 

zabudowy. Niezwłocznie po wpłynięciu uzgodnień z Regionalnej Dyrekcji Ochrony Środowiska i 

Zarządu Dróg Powiatowych taka decyzja zostanie wydana. W momencie wydania takiej decyzji 

możliwe będzie umieszczenie zapytania ofertowego na wykonanie projektu i uzyskanie pozwolenia na 

budowę. Zapytanie ofertowe na projekt budowy przedszkola planowane jest do umieszczenia na 

stronie we wrześniu. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala zapytał kiedy orientacyjnie rozpocznie się budowa 

przedszkola. 

 

Pani Katarzyna Bojanowska-Niewczas powiedziała, że bardzo optymistyczne daty to wyłonienie 

wykonawcy projektu w połowie września, w ciągu 30 dni uzyskanie projektu i złożenie wniosku do 

starostwa i być może uzyskanie pozwolenia na budowę nie w przeciągu przepisowych 60 dni tylko 

szybciej, trzy tygodnie przetarg na samą budowę przedszkola, więc jest to już końcówka roku. 

Wszystko zależy od tego czy uda się rozstrzygnąć zapytanie ofertowe na projekt i przetarg na budowę 

samego przedszkola za pierwszym razem. 
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Pan Henryk Floriańczyk powiedział, że kilka miesięcy temu Pan Wiesław Muszyński złoży wniosek 

o przedstawienie operatu wodnoprawnego na ul. Mokrą i na jakiej podstawie ta ulica była 

wykonywana (rowy i asfalt), na który w przeciągu 5 miesięcy odpowiedzi nie otrzymał. Dlaczego? 

Obawia się, że ul. Mokra został wykonana na podstawie samowoli budowlanej. 

 

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że najprawdopodobniej Panu Henrykowi chodzi opracowanie, 

które zostało wykonane na temat ilości przepływającej wody przez ul. Mokrą. Trudno jest mu 

powiedzieć, czy jest operat wodno-prawny, natomiast były takie wyliczenia. Trzeba sobie zdać 

sprawę, że ul. Obrońców Pokoju jest drogą powiatową, Gmina Celestynów nie jest tam inwestorem. 

Tak samo jest w przypadku terenów kolejowych. Jeżeli Pan Henryk stwierdził, ze jest jakaś samowola 

budowlana to niech zawiadomi odpowiednie organy, które autorytatywnie stwierdzą. Według niego 

pracownicy referatu inwestycji są profesjonalnej i samowoli budowlanej nie wykonują. 

 

Pani Katarzyna Bojanowska-Niewczas powiedziała, że prace na ul. Mokrej polegały na regulacji 

rowu oraz remoncie przepustów po podtopieniach, które miały miejsce pod koniec tamtej kadencji w 

2010 roku. Został przygotowana koncepcja odwodnienia i takie zadanie inwestycyjne zostało 

wprowadzone do budżetu w kolejnych latach. Tak naprawdę prace polegające na regulacji i remoncie 

były objęte koniecznością zgłoszenia w starostwie. Takie zgłoszenie w starostwie zostało dokonane. 

Operat wodno-prawny na te prace nie był konieczny, dlatego sam operat wodno-prawny czy 

pozwolenie wodno-prawne nie został uzyskany. Na pewno nie pozwolilibyśmy sobie na zrobienie 

jakiejkolwiek samowoli budowlanej. Wszystkie dokumenty niezbędne ze starostwa na te prace są w 

posiadaniu Urzędu. 

 

Radny Jacek Poplewski  powiedział, że w połowie maja złożył wniosek o przedstawienie 

dokumentacji dotyczącej programu kanalizacyjnego dla całej gminy Celestynów i miało być to 

wykonane pod koniec maja. Dawno minęło już 30 dni i 60 dni. Czy ma wystąpić w tej  sprawie do 

sądu. 

 

Wójt Stefan Traczyk powiedział, że na poprzedniej Sesji i jeszcze wcześniejszej Sesji oraz na 

dzisiejszej Sesji w projekcie uchwały zmian budżetu jest zmiana nazwy zadania, która została 

wcześniej wykreślona. Jeżeli dzisiaj ta zmiana zostanie zaakceptowana, radny będzie mógł uzyskać 

odpowiedź na swój wniosek. 

 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala ogłosił 5 minut przerwy. 
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Ad.pkt 3., ppkt a) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów  na 2014 rok. 

 

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że ustala się dochody budżetu po zmianach, w wysokości 

31.194.374,14 zł, w tym: 1) bieżące w kwocie 28.424.379,14 zł, 2) majątkowe w kwoci 

2.769.995,00 zł, 2. Ustala się wydatki  budżetu po zmianach, w wysokości 32.952.796,14 zł, 

w tym: 1) bieżące w kwocie 25.872.804,14 zł, 2) majątkowe w kwocie 7.079.992,00 zł.” W 

uchwale Nr 349/13 Rady Gminy Celestynów z dnia 19 grudnia 2013 roku w sprawie budżetu 

Gminy Celestynów na 2014 rok po zmianach, dokonuje się następujących zmian: 1) zwiększa 

się plan dochodów budżetu o kwotę 66.318,00 zł, zgodnie z załącznikiem nr 1 do niniejszej 

uchwały; 2) zwiększa się plan wydatków budżetu o kwotę 688.318,00 zł, zgodnie z 

załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.” Zmiany w Załączniku Nr 1 dotyczą: zmniejszenia 

dochodów w dziale 758 rozdziale 75801 § 2920 o kwotę 13.789,00 zł na podstawie 

załącznika pisma Ministra Finansów nr ST3/4820/2/2014 z dnia 13 lutego 2014 roku 

informującego o wysokości rocznej kwoty subwencji ogólnej na 2014 rok; zwiększenia 

dochodów w dziale 801 rozdziale 80104 § 2030 o kwotę 29.252,00 zł oraz  zmniejszenia 

dochodów w dziale 801 rozdziale 80106 § 2030 o kwotę 44.940,00 zł  na podstawie pisma 

Dyrektora Wydziału Finansów nr FIN-I.3111.15.3.2014 informującego  o wysokości dotacji 

na realizację zadań własnych w zakresie wychowania przedszkolnego  w 2014r.; zwiększenia 

dochodów w dziale 900 rozdziale 90002 § 0580 o kwotę 17.100,00 zł z tytułu nałożenia kar 

pieniężnych za złożenie po terminie sprawozdań podmiotu odbierającego odpady komunalne 

od właścicieli nieruchomości; zwiększenia dochodów w dziale 900 rozdziale 90002 § 2460 o 

kwotę 13.500,00 zł z tytułu przyznanego dofinansowania w formie dotacji ze środków 

WFOŚiGW oraz NFOŚiGW  na usuwanie wyrobów zawierających azbest z terenu Gminy 

Celestynów zgodnie z pismem WFOŚiGW.MK.WI.4101.033.14.003.4180.14; zwiększenia 

dochodów w dziale 900 rozdziale 90095 § 6207 o kwotę 19.995,00 zł w związku z 

otrzymaniem refundacji wydatków na realizację zadania „Budowa infrastruktury turystycznej 

w formie doposażenia placu zabaw w miejscowości Glina” współfinansowanego ze środków 

Unii Europejskiej w ramach Osi 4 Leader Programu Rozwoju Obszarów Wiejskich na lata 

2007-2013; zwiększenia dochodów o kwotę 25.200 w związku z planowanym na wrzesień 

2014 roku rozpoczęciem realizacji projektu partnerskiego pn. „Wyrównanie szans 

edukacyjnych uczniów poprzez dodatkowe zajęcia rozwijające kompetencje kluczowe – 

„Moja przyszłość”. Zmiany w Załączniku Nr 2 dotyczą: zwiększenia wydatków w dziale 010 

rozdziale 01010 § 6050 o kwotę 8.000,00 zł z przeznaczeniem na nadzór inwestorski w 

ramach zadania inwestycyjnego „Budowa przydomowych biologicznych oczyszczalni 

ścieków sanitarnych w Gminie Celestynów” (źródło finansowania – zmniejszenie wydatków 

w rozdziale 90019); zwiększenia wydatków w dziale 010 rozdziale 01010 § 6050 o kwotę 

200.000,00 zł   na zadanie inwestycyjne „Dokończenie budowy kanalizacji w Celestynowie” 

z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowo-kosztorysowej dokończenia 

budowy kanalizacji w Celestynowie w ulicach: Osiecka, Partyzantów, Narutowicza, Witosa, 

Orzeszkowej, Szkolnej na odcinku od Wrzosowej do Laskowskiej, Leśnej od Orzeszkowej do 

nr 57, Laskowskiej od Orzeszkowej do m. Lasek, Podgórnej na odcinku od Laskowskiej do 

Orzeszkowej, Zwycięzców, (źródło finansowania – kredyt); zmniejszenia wydatków w dziale 

150 rozdziale 15011 § 6639 o kwotę 2.266,00 zł w związku z otrzymaniem do podpisu aneksu 

do umowy w sprawie partnerskiej współpracy przy realizacji projektu "Przyspieszenie 

wzrostu konkurencyjności woj. mazowieckiego przez budowanie społeczeństwa 

informacyjnego i gospodarki opartej na wiedzy poprzez stworzenie zintegrowanych baz 

wiedzy na Mazowszu"; zwiększenia wydatków w dziale 500 rozdziale 50095 § 6050 o kwotę 

70.000,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego „Modernizacja 
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targowiska w Starej Wsi” w zakresie dozbrojenia istniejącego targowiska do wymogów 

stawianych przez ustawę o ochronie zwierząt i uruchomienie sprzedaży ptaków ozdobnych 

(źródło finansowania – kredyt); zwiększenia wydatków w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 

o kwotę 200.000,00 zł  z przeznaczeniem na utworzenie i  realizację zadania inwestycyjnego 

„Przebudowa nawierzchni drogi gminnej – ul. Osieckiej w miejscowości Celestynów na 

odcinku od ul. Św. Kazimierza do ul. Narutowicza” (źródło finansowania – kredyt); 

zwiększenia wydatków w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 o kwotę 60.000,00 zł                    

na zadanie inwestycyjne „Przebudowa ulic: Pogorzelska, Karczewska, Poprzeczna, Piaskowa, 

Cicha, Majowa, Spokojna, Radosna, Wiosenna, Jodłowa na odcinku od ul. Piaskowej do ul. 

Cichej w miejscowości Dąbrówka” z przeznaczeniem na wybudowanie kolektora oraz 

rekompensatę za posadowienie kanału krytego odprowadzającego wody opadowe do rowu 

melioracyjnego na terenie posesji prywatnych (źródło finansowania – kredyt); zwiększenia 

wydatków w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 o kwotę 60.000,00 zł  z przeznaczeniem na 

realizację zadania inwestycyjnego „Budowa drogi gminnej ul. Cichej w Dąbrówce” - I etap 

obejmujący wykonanie dokumentacji projektowej (źródło finansowania – kredyt); 

zwiększenia wydatków w dziale 750 rozdziale 75023 o kwotę 17.000,00 zł, w tym:  § 4110 o 

kwotę   2.200,00 zł  § 4120 o kwotę  300,00 zł,  § 4170 o kwotę 12.500,00 zł,  § 4300 o kwotę   

2.000,00 zł z przeznaczeniem na wykonanie oraz dostarczenie książeczek opłat za odbiór 

odpadów komunalnych na terenie Gminy Celestynów. W celu zapewnienia środków na 

realizację zadania zmniejsza się wydatki w dziale 754 rozdziale 75412  § 3030 o kwotę 

2.000,00 zł; dziale 900 rozdziale 90003  § 4210 o kwotę 3.000,00 zł, dziale 900 rozdziale 

90004  § 4300 o kwotę 5.000,00 zł, dziale 900 rozdziale 90095 § 4390 o kwotę 7.000,00 zł; 

zmniejszenia wydatków w dziale 750 rozdziale 75095 § 6639 o kwotę 11.844,00 zł                    

w związku z otrzymaniem do podpisu aneksu do umowy w sprawie partnerskiej współpracy 

przy realizacji projektu "Rozwój elektronicznej administracji w samorządach województwa 

mazowieckiego wspomagającej niwelowanie dwudzielności potencjału województwa"; 

zwiększenia wydatków w dziale 754 rozdziale 75412 § 6050 o kwotę  12.000,00 zł  

z przeznaczeniem realizację zadania inwestycyjnego „Doposażenie jednostki Ochotniczej 

Straży Pożarnej w Zabieżkach” (źródło finansowania – kredyt); zmniejszenia wydatków w 

dziale 801 rozdziale 80101 § 4270 o kwotę  34.506,00 zł ; zwiększenia wydatków w dziale 

852 rozdziale 85204 § 4330 o kwotę 4.628,00 zł, z przeznaczeniem na dofinansowanie 

wydatków na opiekę i wychowanie dzieci umieszczonych w zawodowej rodzinie zastępczej 

(źródło finansowania – dochody własne); zwiększenia wydatków w dziale 900 rozdziale 

90002 § 4300 o kwotę  13.800,00 zł  z przeznaczeniem na organizację konkursu 

ekologicznego (źródło finansowania – dochody własne); zwiększenia wydatków w dziale 900 

rozdziale 90002 § 4300 o kwotę  13.500,00 zł  z przeznaczeniem na usuwanie wyrobów 

zawierających azbest z terenu Gminy Celestynów (źródło finansowania – dochody własne); 

zwiększenia wydatków w dziale 900 rozdziale 90095 § 4300 o kwotę  3.300,00 zł  

z przeznaczeniem na wydatki związane z odławianiem bezdomnych zwierząt(źródło 

finansowania – dochody własne); zmniejszenia wydatków w dziale 900 rozdziale 90019 § 

4300 o kwotę 8.000,00 zł  z przeznaczeniem na wydatki w dziale 010 rozdziale 01010 § 6050 

(wydatki związane z ochroną środowiska); zwiększenia wydatków w dziale 921 rozdziale 

92109 § 6050 „Budowa świetlicy wiejskiej w miejscowości Jatne” o kwotę  34.506,00 zł. W 

związku z podpisaną umową z Samorządem Województwa Mazowieckiego na realizację 

operacji „Zaspokojenie potrzeb kulturowych oraz stworzenie warunków sprzyjających 

nawiązywaniu kontaktów społecznych poprzez budowę świetlicy wiejskiej w Jatnem”, w 

wyniku której osiągnięty zostanie następujący cel: umożliwienie mieszkańcom dostępu do 

wydarzeń społeczno-kulturalnych, wzrost aktywności społecznej mieszkańców wsi oraz 

poprawa jakości życia w miejscowości Jatne poprzez budowę oraz wyposażenie świetlicy. 

Zgodnie z zapisami umowy, jeżeli wnioskodawca nie osiągnie celu lub nie zachowa celu 
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operacji umowa ulega rozwiązaniu z koniecznością zwrotu całości przyznanej pomocy 

(źródło finansowania – zmniejszone wydatki w rozdziale 80101); zwiększenia wydatków w 

dziale 926 rozdziale 92601 § 6050 o kwotę 20.000,00 zł z przeznaczeniem na utworzenie i 

realizację zadania inwestycyjnego „Modernizacja i remont SkateParku w miejscowości 

Celestynów” (źródło finansowania – kredyt). Urządzenia zlokalizowane na SkateParku 

wymagają natychmiastowej modernizacji. Obecnie stwarzają zagrożenie dla użytkowników. 

zmniejszenia wydatków w dziale 900 rozdziale 90017 § 6210 o kwotę 25.000,00 zł  z tytułu 

dotacji dla Gospodarki Komunalnej na realizację zadania „Modernizacja i rozbudowa 

systemu wodociągowego Gminy Celestynów”  i jednocześnie zwiększenia wydatków w 

dziale 900 rozdziale 90017 § 6210 o kwotę 25.000,00 zł z tytułu dotacji dla Gospodarki 

Komunalnej na realizację zadania „Adaptacja budynku gospodarczego na cele mieszkalne 

zlokalizowanego przy ul. Orzeszkowej 12 w Celestynowie”. Zmiany w Załączniku Nr 3 

autopoprawką zostały wykreślone pozycje: 7,8,10. Pozostałe zmiany są wynikiem zmian 

dokonanych w załączniku Nr 2, poza jedną zmianą dotyczącą zmiany nazwy zadania 

inwestycyjnego „Projektowanie i budowa oczyszczalni ścieków” na „Opracowanie koncepcji, 

pozyskanie dokumentacji projektowej i dokończenie budowy kanalizacji w Gminie 

Celestynów wraz z oczyszczalnią ścieków komunalnych” w dziale 010 rozdziale 01010 § 

6050. Zmiany dokonuje się w związku z koniecznością analizy opłacalności budowy sieci 

kanalizacyjnej dla obszarów gminy nie objętych kanalizacją, o wskaźniku zaludnienia 

powyżej  120 mieszkańców. Zmiany w Załączniku Nr 4 dotyczą: zmiany podziału środków 

pochodzących z opłat i kar za korzystanie ze środowiska poprzez przeniesienie części 

wydatków do działu 010, rozdziału 01010 § 6050 na wydatki związane z budową 

przydomowych oczyszczalni ścieków. Zmiany w Załączniku Nr 5 i Nr 6 są również 

wynikiem zmian dokonanych w załączniku Nr 2. W związku z dokonanymi zmianami w 

budżecie Gminy ustala się deficyt w wysokości 1.758.422,00 zł, który zostanie sfinansowany 

przychodami pochodzącymi z zaciągniętych pożyczek w wysokości 225.000,00 zł, kredytów 

w wysokości 622.000,00 zł  oraz  wolnych środków w wysokości   911.422,00 zł. Zmiany w 

autopoprawce Nr 2 z dnia 20 sierpnia 2014 roku dotyczą: zmniejszenia wydatków w dziale 

010 rozdziale 01010 § 6050 o  kwotę 60.000,00 zł na realizację zadania inwestycyjnego 

„Budowa kanalizacji sanitarnej w Dąbrówce i Starej Wsi wraz z dokumentacją techniczną” ze 

względu na przewidywane mniejsze, niż planowane wykonanie zadania w 2014 roku; - 

pozycja nr 6 uzasadnienia do zmian załącznika nr 2 otrzymuje brzmienie: „zwiększenia 

wydatków w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 o  kwotę 60.000,00 zł na realizację zadania 

inwestycyjnego „Przebudowa ulic: Pogorzelska, Karczewska, Poprzeczna, Piaskowa, Cicha, 

Majowa, Spokojna, Radosna, Wiosenna, Jodłowa na odcinku od ul. Piaskowej do ul. Cichej 

w miejscowości Dąbrówka”. Uporządkowanie spływu wód opadowych i roztopowych 

spływających z lasu na ulicę Pogorzelską oraz z ulicy Pogorzelskiej w miejscowości 

Dąbrówka do rowów melioracyjnych usytuowanych w zachodniej części Dąbrówki jest 

niezbędne ze względu na ważny interes społeczny. Źródło finansowania- dochody własne”. 

Wprowadza się dodatkowo następujące zmiany w załączniku nr 3: Zmiany w wydatkach 

majątkowych na 2014 rok dotyczą: - zmniejszenia wartości zadania inwestycyjnego „Budowa 

kanalizacji sanitarnej w Dąbrówce i Starej Wsi wraz z dokumentacją techniczną” w dziale 

010 rozdziale 01010 § 6050 o  kwotę 60.000,00 zł; - zmiany o kwotę 60.000,00 zł źródła 

finansowania- kredyt na źródło finansowania- dochody własne w dziale 600 rozdziale 60016 

§ 6050 w zadaniu inwestycyjnym „Przebudowa ulic: Pogorzelska, Karczewska, Poprzeczna, 
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Piaskowa, Cicha, Majowa, Spokojna, Radosna, Wiosenna, Jodłowa na odcinku od ul. 

Piaskowej do ul. Cichej w miejscowości Dąbrówka”. § 1 projektu uchwały otrzymuje 

brzmienie: „W uchwale Nr 349/13 Rady Gminy Celestynów z dnia 19 grudnia 2013 roku w 

sprawie budżetu Gminy Celestynów na 2014 rok po zmianach, dokonuje się następujących 

zmian: 1) zwiększa się plan dochodów budżetu o kwotę 66.318,00 zł, zgodnie z załącznikiem 

nr 1 do niniejszej uchwały; 2) zwiększa się plan wydatków budżetu o kwotę 628.318,00 zł, 

zgodnie z załącznikiem nr 2 do niniejszej uchwały.” § 2 projektu uchwały otrzymuje 

brzmienie: „1. Ustala się dochody budżetu po zmianach, w wysokości 31.194.374,14 zł, w 

tym: 1) bieżące w kwocie 28.424.379,14 zł, 2) majątkowe w kwocie 2.769.995,00 zł, 2. 

Ustala się wydatki  budżetu po zmianach, w wysokości 32.892.796,14 zł, w tym: 1) bieżące w 

kwocie  25.872.804,14 zł, 2) majątkowe w kwocie  7.019.992,00 zł.” § 3 projektu uchwały 

otrzymuje brzmienie: „1. Ustala się deficyt budżetu po zmianach, w wysokości 1.698.422,00 

zł,  który zostanie sfinansowany przychodami pochodzącymi z: 1) zaciągniętych pożyczek w 

kwocie 225.000,00 zł. 2) zaciągniętych kredytów w kwocie  562.000,00 zł, 3) wolnych 

środków w kwocie 911.422,00 zł. 2. Ustala się przychody  budżetu po zmianach, w kwocie 

3.376.877,64 zł, z następujących tytułów:  1) zaciągniętych kredytów w kwocie  1.562.000,00 

zł, 2) zaciągniętych pożyczek w kwocie 225.000,00 zł, 3) wolnych środków w kwocie   

1.564.877,64 zł, 4) spłaty udzielonych pożyczek w kwocie 25.000,00 zł. 3. Ustala się 

rozchody budżetu w kwocie 1.678.455,64 zł,  z następujących tytułów: 1)  spłaty 

otrzymanych kredytów w kwocie  1.446.106,84 zł, 2)  spłaty otrzymanych pożyczek w 

kwocie 207.348,80 zł, 3) udzielonych pożyczek w kwocie 25.000,00 zł.” § 4 projektu 

uchwały otrzymuje brzmienie: „1. Ustala się limit zobowiązań z tytułu  zaciąganych pożyczek 

na finansowanie planowanego deficytu budżetu w kwocie 225.000,00 zł. 2. Ustala się limit 

zobowiązań z tytułu  zaciąganych kredytów na finansowanie planowanego deficytu budżetu w 

kwocie 562.000,00 zł.  3. Ustala się limit zobowiązań z tytułu  zaciąganych kredytów  na 

spłatę  kredytów i pożyczek z lat  ubiegłych w kwocie 1.000.000,00 zł.” 

 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że komisja 

wnioskuje o następujące zmiany w projekcie uchwały: 1. Wniosek o wykreślenie zmian w 

załączniku Nr 2 w punktach: 2, 4, 5, 6 ,7,10 i 18. 2. Wniosek o zmniejszenie zadania 

inwestycyjnego monitoring wizyjny w Gminie Celestynów o kwotę 20.000 zł z 

przeznaczeniem na realizację zadania inwestycyjnego: ,,Modernizacja i remont Skate parku w 

Gminie Celestynów” – kwota 20.000 zł. Pod tymi warunkami projekt zmian i autopoprawki 

został zaopiniowany pozytywnie. Dzisiejsza autopoprawka też otrzymała opinię pozytywną. 

 

Radny Andrzej Zawada wnioskował, aby pkt 5 w załączniku Nr 2 dotyczący utworzenia i 

realizacji zadania inwestycyjnego „Przebudowa nawierzchni drogi gminnej - ul. Osieckiej w 

miejscowości Celestynów na odcinku od ul. Św. Kazimierza do ul. Narutowicza” o wartości 

200.000,00 zł w dziale 600 rozdziale 60016 § 6050 przegłosować oddzielnie. Jako źródło 

finansowania wskazał rozbudowę Szkoły Podstawowej w Celestynowie.  



10 
 

Radny Wiesław Muszyński powiedział, że jako przewodniczący Komisji Oświaty i jako 

radny jest zdecydowanie przeciwny zdejmowaniu pieniędzy z rozbudowy szkoły. Priorytetem 

jest budowa przedszkola i rozbudowa szkoły. Już teraz dzieci uczą się na dwie zmiany. 

Wnioski Komisji Finansów i Inwestycji zostały przyjęte. (10 głosów za, 1 wstrzymujący) 

Autopoprawka Nr 1 z dnia 12 sierpnia 2014 roku została przyjęta. (11 głosów za) 

Autopoprawka Nr 2 z dnia 20 sierpnia 2014 roku nie została przyjęta. (5 głosów za, 6 

głosów przeciw). 

Wniosek Radnego Andrzeja Zawady nie został przyjęty. (3 głosy za, 6 przeciw, 2 

wstrzymujące). 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany budżetu Gminy Celestynów  na 2014 rok z 

przegłosowanymi zmianami i autopoprawką. 

Uchwała została przyjęta. (11 głosów za). 

Ad.pkt 3., ppkt b) 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów na 

lata 2014-2022. 

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że  wprowadza się zmiany w załączniku nr 1 „Wieloletnia 

prognoza finansowa Gminy Celestynów”, który otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem 

do autopoprawki z dnia 12 sierpnia 2014 roku. 2 Wprowadza się zmiany w załączniku nr 2 

„Wykaz przedsięwzięć wieloletnich”, który otrzymuje brzmienie zgodnie z załącznikiem do 

autopoprawki z dnia 12 sierpnia 2014 roku. Objaśnienia do zmian przyjętych wartości w 

załączniku nr 1 Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Celestynów otrzymują brzmienie: 

,,Dostosowano kwoty prognozy na 2014 rok z uwzględnieniem zmian dokonanych 

zarządzeniami Wójta Gminy Celestynów oraz uchwałami Rady Gminy. Dokonano zmian w 

informacjach uzupełniających o wybranych rodzajach wydatków budżetowych zgodnie ze 

zmianami dokonanymi w budżecie na 2014 rok oraz zmianami wprowadzonymi w 

przedsięwzięciach dla 2015 roku. 
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Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. Jednocześnie wnioskuje o dokonanie poprawek w 

wpf zgodnie z dokonanymi zmianami w budżecie. 

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że  w związku ze zmianami dokonanymi w uchwale 

budżetowej autopoprawka z dnia 20 sierpnia 2014 roku została wycofana. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Celestynów 

na lata 2014-2022. 

Uchwała została przyjęta. (11 głosów za). 

Ad.pkt 3., ppkt c) 

Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę 

Celestynów w 2014 roku. 

Pani Jolanta Miętus powiedziała, że  w związku z realizacją budżetu zachodzi konieczność 

zaciągnięcia kredytu długoterminowego. Kredyt zostanie przeznaczony na wydatki związane 

ze spłatą wcześniej zaciągniętych kredytów i pożyczek, które nie znalazły pokrycia  w 

planowanych dochodach Gminy. Kredyt będzie podlegał spłacie w latach 2015-2022 z 

dochodów własnych gminy. Cały proces zaciągnięcia kredytu trwa około 2,5 miesiąca. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zaciągnięcia długoterminowego kredytu przez Gminę 

Celestynów w 2014 roku. 

Uchwała nie została podjęta. (3 głosów za, 6 przeciw, 2 wstrzymujących). 

Ad.pkt 3., ppkt d) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy   Celestynów na czas określony (nr dz. ew. 707/2). 
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Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że nieruchomość oznaczona jako działka ew. nr 707/2 

z obrębu Stara Wieś stanowi własność Gminy Celestynów. Umowa dzierżawy zawarta była 

na czas określony tj. okres 3 lat i wygasa w dniu 30.10.2014 r. Dotychczasowy dzierżawca 

złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 3 lat. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy   Celestynów na czas określony. 

Uchwała została przyjęta. (11 głosów za). 

Ad.pkt 3., ppkt e) 

Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów na czas określony (nr dz. ew. 11/11). 

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że nieruchomość oznaczona jako działka ew. nr 11/11 

z obrębu Stara Wieś stanowi własność Gminy Celestynów. Na przedmiotowej części działki 

wskazanej przez wnioskodawcę usytuowany jest garaż. Umowa dzierżawy zawarta była na 

czas określony tj. okres 3 lat i wygasa w dniu 30.09.2014 r. Dotychczasowy dzierżawca 

złożył wniosek o zawarcie kolejnej umowy na okres 3 lat. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały pozytywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy dzierżawy gruntu 

stanowiącego własność Gminy  Celestynów na czas określony. 

Uchwała została przyjęta. (11 głosów za). 
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Ad.pkt 3., ppkt f) 

Podjęcie uchwały w sprawie zbycia nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy 

Celestynów (nr dz. ew. 1645). 

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że uchwała dotyczy działki położonej w Pogorzeli 

Warszawskiej. Wpływy z tytułu sprzedaży przedmiotowej nieruchomości zostały ujęte w 

uchwale budżetowej na 2014 r. W związku z powyższym mając na uwadze realizacje 

uchwały budżetowej zasadne jest wyrażenie zgody na zbycie  w/w nieruchomości. 

Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji Paweł Felczyk powiedział, że Komisja 

zaopiniowała projekt uchwały jednogłośnie negatywnie. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zbycia nieruchomości wchodzącej w skład zasobu Gminy 

Celestynów. 

Uchwała nie została podjęta. (10 głosów przeciw, 1 wstrzymujący). 

Ad.pkt 3., ppkt g) 

Podjęcie uchwały w sprawie podjęcia czynności dotyczących pozbawienia kategorii drogi 

gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy 

Celestynów. 

Pan Bartłomiej Bandych powiedział, że działka ew. nr 177 z obrębu Lasek uchwałą Rady 

Gminy nr 24/99 z dnia 5 marca 1999 r. została zaliczona do kategorii dróg gminnych. Do 

Urzędu Gminy Celestynów wpłynął wniosek z prośbą o użyczenie przedmiotowego odcinka 

drogi gminnej. Zgodnie z ustawą z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych                                       

(t.j. Dz. U. z 2013 r., poz. 260 z pózn. zm.) nie można użyczyć, wydzierżawić lub zbyć drogi 

publicznej   w przypadku kiedy spowoduje to, że ogólno dostępna droga publiczna stanie się 

drogą wewnętrzną służącą wyłącznie do użytku osobie prywatnej lub instytucji, ponieważ 

doprowadzi to do sytuacji kiedy przedmiotowy odcinek drogi straci charakter drogi 

publicznej. W związku z powyższym, aby zrealizować wniosek Instytutu Wysokich Ciśnień 

Polskiej Akademii Nauk konieczne jest dokonanie podziału geodezyjnego przedmiotowej 
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drogi oraz późniejsze pozbawienie kategorii drogi gminnej poprzez jej wyłączenie                      

z użytkowania. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk powiedział, że opinia Komisji 

Infrastruktury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska była pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie podjęcia czynności dotyczących pozbawienia kategorii drogi 

gminnej poprzez wyłączenie z użytkowania jako drogi publicznej na terenie Gminy 

Celestynów. 

Uchwała została przyjęta. (11 głosów za). 

Ad.pkt 3., ppkt h) 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr 373/14 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 marca 

2014 roku w sprawie ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na   terenie Gminy Celestynów w 2014 roku”. 

Pani Katarzyna Wiewióra powiedziała, że § 10 załącznika do uchwały Nr 373/14 Rady 

Gminy Celestynów z dnia 31 marca 2014 roku w sprawie "Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Celestynów w 2014 

roku" otrzymuje brzmienie: „Zapewnieniem całodobowej opieki weterynaryjnej w 

przypadkach zdarzeń drogowych z udziałem zwierząt zajmuje się lek. Andrzej Mastalerz 

prowadzący gabinet weterynaryjny „CITOVET” zlokalizowany w Mińsku Mazowieckim 

przy ul. Okrzei 12B, na podstawie zawartej umowy”. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk powiedział, że opinia Komisji 

Infrastruktury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska była pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały zmieniającej uchwałę Nr 373/14 Rady Gminy Celestynów z dnia 31 

marca 2014 roku w sprawie ,,Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na   terenie Gminy Celestynów w 2014 roku”. 

Uchwała została przyjęta. (11 głosów za). 
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Ad.pkt 3., ppkt i) 

Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody-pomnika przyrody. 

Pani Katarzyna Wiewióra powiedziała, że zgodnie z brzmieniem art. 44 ust. 4 ustawy z dnia 

16 kwietnia 2004 roku o ochronie przyrody zniesienie formy ochrony przyrody takiej jak 

pomnik przyrody następuje w razie utraty wartości przyrodniczych, ze względu na które 

ustanowiono formę ochrony przyrody, lub w razie konieczności realizacji inwestycji celu 

publicznego lub zapewnienia bezpieczeństwa powszechnego. Lipa drobnolistna (Tilia 

cordata), o obwodzie pnia 345 cm, która rosła na terenie działki o nr ew. 1512 zlokalizowanej 

w miejscowości Regut uległa zniszczeniu na skutek wichur mających miejsce w maju 2013 

roku, przez co całkowicie utraciła swoją wartość przyrodniczą. W związku z powyższym 

zasadnym było wprowadzenie uchwały znoszącej ochronę  z przedmiotowego drzewa. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk powiedział, że opinia Komisji 

Infrastruktury, Bezpieczeństwa Publicznego i Ochrony Środowiska była pozytywna. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony przyrody-pomnika przyrody. 

Uchwała została przyjęta. (10 głosów za,  1 przeciw). 

Ad.pkt 3., ppkt j) 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i 

ich przewodniczących. 

Przewodniczący Rady Romuald Ziętala powiedział, że W dniu 29 kwietnia 2014 roku Rada 

Gminy Celestynów podjęła Uchwałę Nr 384/14 w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu 

radnego Rady Gminy Celestynów Pana Łukasza Winiarskiego w okręgu wyborczym nr 5, w 

związku z pisemnym zrzeczeniem się przez niego mandatu. Mając na uwadze powyższe 

zasadnym jest podjęcie niniejszej uchwały. Następnie odczytał treść projektu uchwały. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie powołania składów osobowych stałych Komisji Rady Gminy i 

ich przewodniczących. 
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Uchwała została przyjęta. (11 głosów za). 

Ad.pkt 3., ppkt k) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Henryka Zawadki na Wójta Gminy 

Celestynów. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Poplewski  odczytał treść projektu uchwały. W 

dniu 22.07.2014 Komisja Rewizyjna uznała za zasadny wniosek Pana Henryka Zawadki  

dotyczący odtworzenia  przez Urząd Gminy istniejącego drugiego wjazdu na posesję przy ul. 

Poniatowskiego 45 w Celestynowie. W trakcie prowadzonego postępowania, wyjaśnień 

Państwa Zawadka jak również Urzędu Gminy, Komisja Rewizyjna doszła do wniosku, że 

w/w przejazd powinien zostać odtworzony na koszt Urzędu Gminy a niewykonanie go w 

trakcie prowadzenia inwestycji na ul. Poniatowskiego było zaniedbaniem ze strony urzędu.  

Na praktycznie żaden zgłoszony wniosek Komisja Rewizyjna nie otrzymała pełnej i 

przekonywującej odpowiedzi. Wnioski dotyczyły przedstawienia przepisu o zakazie 

wykonania drugiego wjazdu, przedstawienia protokołów z przeprowadzonych konsultacji 

społecznych  (projektant z mieszkańcami) oraz przedstawienia dokumentów świadczących o 

legalizacji wjazdów na posesje na całej długości ul. Poniatowskiego, ponieważ był zarzut, 

że  Państwo Zawadka mają nielegalizowane wjazdy. Komisja Rewizyjna nie otrzymała 

odpowiedzi, która świadczyłaby, że  niewykonanie drugiego wjazdu było działaniem opartym 

o przepisy prawa. W związku z tym Komisja Rewizyjna postanawia jak w sentencji. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pana Henryka Zawadki na Wójta Gminy 

Celestynów. 

Uchwała została przyjęta. (10 głosów za, 1 wstrzymujący). 

Ad.pkt 3., ppkt m) 

Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Niziołek na Kierownika 

Gminnej Jednostki Organizacyjnej  GOPS. 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Poplewski  odczytał treść projektu uchwały.            

W oparciu o posiadane dokumenty oraz wyjaśnienia stron (Pani Grażyny Niziołek lub jej 



17 
 

pełnomocnika nie było na obu posiedzeniach Komisji Rewizyjnej - zawiadomienie o terminie 

wysłano listem poleconym) Komisja Rewizyjna na posiedzeniu w dniu 06.08.2014 uznała 

skargę pani G. Niziołek za bezzasadną. Pani Grażyna Niziołek nigdy nie była pozostawiona 

przez GOPS bez środków do życia. Począwszy od stycznia br. do chwili obecnej pomoc była i 

jest udzielana:  

1) w dniu 28.01.2014-decyzja NR.PS.4612-1.11.2014 zasiłek celowy na zakup opału 200 zł; 

2) 21.02.2014 decyzja NR PS.4612-1.73.2014 zasiłek celowy na zakup żywności 200 zł; 

3) 20.03.2014-decyzja NR PS.4612-1.130-2014 zasiłek celowy na zakup żywności 200 zł; 

4) 14.04.2014-decyzja Nr PS.4612-1.170.2014 zasiłek celowy na zakup żywności 200 zł; 

5) 09.05.2014-decyzja Nr PS.4611-1.31.2014 zasiłek okresowy z powodu długotrwałej 

choroby w kwocie 500 miesięcznie przyznany na okres od 01.05.2014 do 30.06.2014; 

6) 25.06.2014-decyzja NR ŚR-ZP.4811000173.2014 zasiłek pielęgnacyjny 153 zł 

miesięcznie od 01.05 do 30.06.2014; 

7) 26.06.2014-decyzja NR PS.4610-1-8.2014 zasiłek stały od 01.06 do 30.06.2014 w 

wysokości 379,50 zł; 

8) 26.06.2014-decyzja  NR PS.4612-1.281.2014 zasiłek celowy 150 zł w tym: na środki 

czystości  50 zł, środki higieniczne 34 zł i dofinansowanie do leków – 66 zł. 

 

Według naszej oceny GOPS w Celestynowie dotrzymał wszystkich terminów ustawowych a 

jego kierownik i pracownik socjalny zrobili znacznie więcej niż wynikałoby to z suchej 

interpretacji przepisów prawa. Wydanie decyzji o zasiłku stałym obarczone jest obowiązkiem 

przeprowadzenia wywiadu środowiskowego (alimentacyjnego) wśród najbliższych członków 

rodziny - art.128 i 133 § 2 ustawy z dnia 25 luty 1964 r kodeks rodzinny i opiekuńczy 

(Dz.U.1964 Nr.9 poz. 59). Córki pani Grażyny Niziołek opóźniają przeprowadzenie wywiadu 

środowiskowego (prawdopodobnie nie chcą ujawniać swoich dochodów). Pomimo to, GOPS 

w Celestynowie nie odmówił pomocy Pani Grażynie Niziołek, w związku z tym decyzja 

Komisji Rewizyjnej pozostaje jak w sentencji. 

Wiceprzewodniczący Rady Tadeusz Floriańczyk przeprowadził głosowanie imienne nad 

projektem uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi Pani Grażyny Niziołek na Kierownika 

Gminnej Jednostki Organizacyjnej  GOPS. 

Uchwała została przyjęta. ( 11 głosów za). 

Ad.pkt 4. 

Sprawozdanie Wójta z działalności między sesjami. 

 



18 
 

Ad.pkt 5. 

Zapytanie Radnego Jacka Poplewskiego: 

1. Czy Wójt wie coś na temat odstąpienia kolei od budowy wiaduktu w Celestynowie 

zamian za odszkodowanie. Czy kredyt w wysokości 1 mln zł miałby iść na ten cel – 

pytanie od mieszkańców. 

2. Kiedy otrzyma odpowiedź na swoje pytanie odnośnie planu realizacji kanalizacji w 

Gminie Celestynów. 

Odpowiedź: 

2. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że dzisiaj radni przegłosowali zmianę nazwy, 

wobec czego jutro zapyta Panią Kierownik o zamierzenia dotyczące tego zagadnienia. 

1. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że stroną postępowania nie jest Urząd Gminy. 

Natomiast wszystkie dokumenty od mieszkańców jakie trafiają do Urzędu w tej 

sprawie są przekazywane z pismem przewodnim do  PKP. Ludzie różne rzeczy 

opowiadają. W takich przypadkach należy opierać się na dokumentach. 

Sekretarz Gminy Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że aby zaciągać kredyt na 

zapłacenie jakiś środków podmiotowi zewnętrznemu to najpierw musiałaby być jakaś 

podstawa ku temu np. wyrok sądu zobowiązujący. Kolej sama decyduje jaką 

inwestycję będzie przeprowadzać a później organy, które będą wydawały stosowne 

pozwolenia. 

Zapytanie Radnej Malwiny Klejn: 

1. Oczyszczony i pogłębiony jest rów przy przejeździe kolejowym, idąc ul. 

Jankowskiego przed przejazdem po lewej stronie. Rów jest bardzo głęboki, w nim jest 

woda i zejście do niego jest bardzo strome. Tam powinno być jakieś zabezpieczenie 

np. płotek. Prośba o odpowiedź na piśmie. 

2. Jeżeli wycina się drzewo i zostaje po nim karpa np. na ul. Obrońców Pokoju chodnik 

jest krzywy i połamany. Czy jest problem aby tą karpę usunąć. Prośba o odpowiedź na 

piśmie. 
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Zapytanie Radnego Pawła Felczyka: 

1. Kolejna prośba o wyjaśnienie sprawy związanej z wycinką drzew.  

Odpowiedź: 

1. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że sprawę prowadzi Pani Paula Szymańczak. Jest 

ona skomplikowana. 

Obrady opuścił Radny Wiesław Muszyński. 

 Zapytanie Radnego Leszka Gąsiorowskiego: 

1. Zarząd Dróg Powiatowych wykonywał na ul. Mazowieckiej przepust. Jest rów 

wykopany, ale nie ma żadnego zabezpieczenia nad tym rowem np. barierki a dzieci 

będą uczęszczać tym odcinkiem do szkoły. 

2. Kiedy będzie pozwolenie na budowę kanalizacji Dąbrówka Stara Wieś. Czy w tym 

roku będzie coś z tą kanalizacją wykonywane. 

Odpowiedź: 

1. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że jest niezmiernie wdzięczny spółce wodnej w 

Dąbrówce i Zarządowi Dróg Powiatowych za wykonanie tego rowu. Wójt wystosuje 

w tej sprawie pismo do Zarządu Dróg Powiatowych. 

2. Wójt Stefan Traczyk powiedział, że Urząd stara się pozyskać środki zewnętrzne na 

kanalizację. 

Zapytanie Radnego Roberta Wicika: 

1. Na jaki etapie jest sprawa drogi dojazdowej do składowiska śmieci. 

2. Na jaki etapie jest budowa spalarni w Glinie? 

Odpowiedź: 

1. Sekretarz Gminy Dariusz Kołodziejczyk powiedział, że Wojewódzki Sąd 

Administracyjny umorzył postępowanie. Został wniesiona skarga do Naczelnego Sądu 

Administracyjnego, który uchylił wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego i 

kazał jeszcze raz rozpatrzyć tą sprawę. Za działania podjęte przez Gminę i Wójta 
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,,Sater” złożył zawiadomienie do prokuratury, że Urząd działał na szkodę spółki i 

teraz toczy się postępowanie. ,,Sater” ponownie złożył wniosek i Urząd ponownie dał 

w zakresie tego wniosku odmowę. 

2. Pani Katarzyna Wiewióra powiedziała, że firma złożyła bardzo przeciętne 

uzasadnienie do raportu oddziaływania na środowisko, w związku z czym zostali 

wezwani do ponownego złożenia uzupełnień w celu przekazania do Regionalnej 

Dyrekcji Ochrony Środowiska. To uzupełnienie wpłynęło w dniu 18 sierpnia i zostało 

przesłane do RDOŚ i Powiatowego Inspektora Nadzoru. 

Radny Tadeusz Floriańczyk poprosił, aby przy okazji pisma do Zarządu Dróg Powiatowych 

przypomnieć o pomalowaniu znaków poziomych przy wjeździe do Pogorzeli. 

Ad.pkt 6. 

Wnioski lub oświadczenia Radnych. 

Ad.pkt 7. 

Protokoły  z Sesji z dnia 26 czerwca 2014 roku i 9 lipca 2014 roku zostały przyjęte. (10 głosów za). 

 

Ad.pkt 8. 

Przewodniczący Rady Romauld Ziętala zamknął obrady. 

 

                                                                               Przewodniczący Rady Gminy Celestynów 

                                                                                                       Romuald Ziętala 

 

 

Sporządziła: Katarzyna Świderska 

 

 
 


